

檔 號：

保存年限：

國立屏東科技大學 函

機關地址：912301屏東縣內埔鄉老埤村學
府路1號

傳 真：08-7740361

聯 絡 人：汪明巧 08-7703202#7759

電子郵件：katemcwang@mail.npust.edu.tw

受文者：國立中興大學

發文日期：中華民國113年4月26日

發文字號：屏科大外字第1135500170號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：

附件：2024屏科大應外系研討會海報.pdf、2024屏科大應外系研討會徵稿啟示.pdf(附件
1 113EE00829_1_26093936708.pdf、附件2 113EE00829_2_26093936708.pdf)

主旨：本校應用外語系謹訂於113年11月29日舉辦「傳承與創
新：文學、語言教學、文化與翻譯的探索」學術研討
會，請惠允公告並轉知所屬踴躍投稿，請查照。

說明：

- 一、欣逢 2024 年為屏東科技大學百年校慶，本校經年於各個學門與領域默默耕耘，在臺灣技職教育體系中脫穎而出。為促進各界聯繫及提供交流發表之平台，特舉辦此次研討會。
- 二、本次研討會主題為「傳承與創新：文學、語言教學、文化與翻譯的探索」。敬邀學者、專家、研究生以及相關領域人士發表上述主題之論文。
- 三、研討會日期：113年11月29日（星期五）。
- 四、研討會地點：屏東科技大學應用外語系
- 五、摘要截稿：113年6月9日(星期日)。
- 六、摘要接受通知：113年6月17日(星期一)。
- 七、本研討會論文為口頭發表(每位發表者約 15-20 分鐘)，限用英文，請於 113年 6 月 9 日前，將 350 字以內的論文摘要Word 檔以附加檔案方式寄至
dmlconference@mail.npust.edu.tw，Email 主旨請寫：



國立中興大學

第1頁，共6頁
線上簽核文件列印 - 第3頁/共10頁

1130008842 113/04/26

2024 conference abstract submission (投稿人姓名)。

正本：各公私立大學校院

副本：

裝

訂



線



2024

National Pingtung University of Science and Technology

國立屏東科技大學應用外語系研究所

INHERITANCE AND INNOVATION:**Explorations in Literature,
Language Teaching, Culture, and
Translation****November 29, 2024**

The year 2024 marks the centennial anniversary of National Pingtung University of Science and Technology, a school that has long been devoted to making itself stand out in various disciplines and fields among vocational education institutions in Taiwan. As such, the theme of this conference is "Inheritance and Innovation: Explorations in Literature, Language Teaching, Culture, and Translation."

We thus invite research papers discussing this theme in the studies of literature, language teaching, culture, and translation related to any of the following fields. Scholars, experts, graduate students, and those interested in these topics are invited to participate in the conference at the Department of Modern Languages in National Pingtung University of Science and Technology on Saturday, November 29, 2024.

**FIELDS FOR CONFERENCE PAPER
PRESENTATIONS INCLUDE:**

- Literary and Culture studies | 文學與文化研究
- Cross-cultural communication | 跨文化溝通
- Literature and teaching | 文學與教學
- Curriculum and instruction design | 課程與教學設計
- Teaching methods and learning strategies | 教學模式與學習策略
- Testing and assessment | 測驗與評量
- Linguistics studies | 語言學研究
- Translation/Interpretation teaching and research | 筆譯/口譯研究
- Other related fields | 其他相關領域

• **CONFERENCE
URL :**



• **NPUST DML :**

**CALL FOR
PAPER****Important Dates and Deadlines:**

- Abstract submission Deadline: June 5, 2024
- Abstract Acceptance Notification: June 17, 2024
- Conference Date: November 29, 2024

Submission Instructions:

- Papers for this conference will be presented orally (approximately 15-20 minutes per presenter)

This conference accepts submissions in English only.

- Abstracts should be no more than 300 words, written in Word format, English.
- Please e-mail your abstract submissions to dmconference@mail.npust.edu.tw and include in the subject line "2024-conference abstract submission (contributor's name)".



(08)770-3202 #7759/7752

dmconference@mail.npust.edu.tw

線上彙核文

共5頁 第5頁 共10頁

傳承與創新：文學、語言教學、文化與翻譯的探索

2024 年國立屏東科技大學應用外語系

會議徵稿啟事

一、會議主旨

欣逢 2024 年為屏東科技大學百年校慶，本校經年於各個學門與領域默默耕耘，在台灣的技職教育體系中脫穎而出。因此，本次會議的主題為「傳承與創新：文學、語言教學、文化與翻譯的探索」。

我們歡迎與上述主題相關的文學、語言教學、文化和翻譯研究的論文發表。歡迎學者、專家、研究生以及對這些主題感興趣的人士參加 2024 年 11 月 29 日星期六在國立屏東科技大學應用外語系舉行的會議。

二、徵稿領域包括：

- 文學與文化研究
- 跨文化溝通
- 文學與教學
- 課程與教學設計
- 教學模式與學習策略
- 測驗與評量
- 語言學研究
- 筆譯/口譯研究
- 其他相關領域

四、重要時程

- 論文摘要投稿截止：2024 年 6 月 9 日
- 論文摘要錄取通知：2024 年 6 月 17 日
- 會議日期：2024 年 11 月 29 日

五、投稿方式

- 本研討會論文為口頭發表（每位發表者約 15-20 分鐘），限用英文，請於 2024 年 6 月 9 日前，將 350 字以內的論文摘要 Word 檔以附加檔案方式寄至 dmlconference@mail.npust.edu.tw，Email 主旨請寫：2024 conference abstract submission (投稿人姓名)。

Call for Paper

Inheritance and Innovation: Explorations in Literature, Language Teaching, Culture, and Translation

Department of Modern Languages, National Pingtung University of Science and Technology

The year 2024 marks the centennial anniversary of National Pingtung University of Science and Technology, a school that has long been devoted to making itself stand out in various disciplines and fields among vocational education institutions in Taiwan. As such, the theme of this conference is “Inheritance and Innovation: Explorations in Literature, Language Teaching, Culture, and Translation.”



We thus invite research papers discussing this theme in the studies of literature, language teaching, culture, and translation related to any of the following fields. Scholars, experts, graduate students, and those interested in these topics are invited to participate in the conference at the Department of Modern Languages in National Pingtung University of Science and Technology on Saturday, November 29, 2024.

Fields for conference paper presentations include:

- Literary and cultural studies
- Cross-cultural communication
- Literature and teaching
- Curriculum and instruction design
- Teaching methods and learning strategies
- Testing and assessment
- Linguistics studies
- Translation/Interpretation teaching and research
- Other related fields



Important Dates and Deadlines

Abstract Submission Deadline: June 9, 2024

Abstract Acceptance Notification: June 17, 2024

Conference Date: November 29, 2024

Submission Instructions

Papers for this conference will be presented orally (approximately 15-20 minutes per presenter). This conference accepts submissions in English only. Abstracts should be no more than 350 words written in Word document format. Please e-mail your abstract

submissions to dmlconference@mail.npust.edu.tw and include in the subject line “2024 conference abstract submission (contributor’s name)”.



